
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 28/2023

Aika: 12.10.2023, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura (poistui kohdassa 16.2)

Maria “Martsu” Lappalainen (saapui kohdassa 6)

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen (saapui kohdassa 6, poistui kohdassa 8.8)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Allan jaMarkku.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Allan ilmoitti, että tänään evääksi onmandariinia, aurinkohedelmä-limsaa, minidonitseja ja

Amppari- ja Toukkis-karkkeja.

Inkeri ilmoitti, että on kivaa kun on porukkaa paikalla taas.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Markus:Hyvää kuuluu, on ollut vähän random nuhassa, mutta luultavasti ei haittaa

huomisenmenoa.Mukavaa, kun kurssit loppuu ja periodi vaihtuu. Bändileirillä oli hauskaa,

Disko- jaMarathon-hype päällä.

Anni:Disko- jaMarathon-hype isosti päällä. Viikon päästä ollaan jo reissussa! Hieman

työtön viikko, vaikka töissä onkin. Mukavaa olla täällä tänään, tehdään tästä hyvä kokous.

Kerttu:Ollut kipeänä, mutta silti puolienerginen ja puoliväsynyt viikko. Huomenna



voitaneen sitten purkaa energiat. Huomannut olevansa dedisorientoitunut, nyt vihdoin

käynyt kampaajalla ja tilannut viime tipassa vujumekon. ISMA:n luennolla piirrettiin

taululle, ja yllättyi. Oli nähnyt väärin taulun tekstit, ehkämenee optikolle.

Martsu liittyi kokoukseen ajassa 16.21.

Martsu:On saanut uudet lasit, on niiden tulemisesta todella onnellinen. Miettii, olisiko

pitänyt ottaa vakuutus laseihin (Eetu: “jos vaikka lirvahtaa?”). Kiireinen viikko, kaatoi

hernekeittoa päälleen Kvarkissa. Yrittivät luultavasti myrkyttääMartsun

orientaatioviikon purussa. Vujumekosta yläosa valmis, kovaa ajoa vielä tämä ilta ennen

Diskoa. Helma pitänee kiinnittää huomenna aamulla, niin vähän jännittää.

Markku: Eilen oli ihan hirveä olo SIK-KIK-sitsien jäljiltä (Eetu: “jos pääsi lirvahtamaan?”),

oli opetellut lentämään Allanin kanssa phuksilaulun aikana. Tänään oli ihan hauska päivä.

Periodi loppuu tänään, kuvitelkaa! Vasta viimeisellä viikolla alkoi nyyläilemään

deadlinejen kanssa. Teki CV:n ensimmäistä kertaa lukion jälkeen. Disko jännittää.

Tuomas liittyi kokoukseen ajassa 16.24.

Allan:Aloitti joulurauhanjulistuksen aloituksella. Kuuluu hyvää—kin. Oli sitsit. Jalasta

puuttuu nyt ihoa. Disko on tulossa, jos joku on huomannut. Hauska saada frakki päälle

pitkästä aikaa, nyt uusi frakkipaita – tosin samanlainen kuin aiempi. Periodi kuulemma

loppuu, muttei ole huomannut. Diffis 2:en tentti jännittää. Hyvää viikkoa kaikille.

Inka: Tänään paha olla ja väsyttää, eilen oli kolmannet sitsit Smökissä viikkoon ja alkoi

tylsistyttämään, niin piti sitten tylsyyteen vähän juhlia. Sitsit kuitenkinmenivät hyvin.

Eetu: Ei ihmeellisempiä, odottaa huomista (Tuomas: “juomista”) innolla, ei oikein ole muuta

ehtinyt tekemäänkään. OdottaamyösMarathonia ensi viikolla.

Tuomas:Kivaa olla pitkästä aikaa kokouksessa, “vuoden eka kokous”. Laittoi possun
lataukseen, jos palohälytys alkaa soimaan niin sitten pivotoidaan. Odottaa juomista,

etkoilu innostuttaa. Ollut eilen ja tänäänDipolissa Nordic Deep Tech -tapahtumassa.

Joutuu lähtemään viideltä (Inkeri: “äijjjä :0”) pois kokouksesta. Ei lisättävää. Public praising

Tuomakselle lahjasta kopin ottamisesta ja hienosta hoitamisesta.

Inkeri: Innostaa ja hypettää Diskoa. Aikoo juhlia sekä Diskossa ettäMarathonilla. Sai

kertauskutsun (miltei) postissa.

Elias: Tuijottanut tietokoneen ruutua varmaan kolme päivää putkeen, niin aivot on vähän

mössöä. Kiireistä, mutta saanee tehtyä kaiken tarvittavan viikonloppuunmennessä. Kohta

kertaamaan, huomennaDisko!

Siirryttiin kohtaan 14.

7. Hyväksyttävät laskut

Siirryttiin kohdasta 14.



Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Elias Brade
30.9. Otatarhan ajojen Starshit-ajokin
maalaus spraymaaleilla. 14,00 € Hyväksytty

Lotta Jansson Nuotioilta 28.8. tarjoilut, budu oli 200e 134,02 € Hyväksytty

Maria Lappalainen UO-sektorin virkistäytyminen 27.9.2023 45,00 € Hyväksytty

Grey Skipwith Snacks for the freshers late overall party 29,07 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

XXXXX Infoähky jatkopaikan varausmaksu 500,00 € Hyväksytty

AYY Tilavuokrat 10.10.23 - 15.10.23 180,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin Henri Brax killan varsinaiseksi jäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Käsiteltiin palaute palkitsemispäätöstenmahdollisesta siirtämisestä

palkitsemistoimikunnan vastuulle. Idea on hallituksen näkemyksenmukaan

ehdottomasti harkitsemisen arvoinen, mutta tällä aikataululla ei ehditä asiaa

ajamaan eteenpäin akuutisti. Välitetään tietomahdollisuudesta seuraavalle

hallitukselle.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Kunniamerkkiehdotukset
Käytiin läpi palkitut ja keskusteltiin toimintamalleista saatesanojen yms.

tekemiselle. Epiteettitilaus on tehty.

8.5. PTK-ehdotus
Käsiteltiin killan esitys PTK:n arwoisaksi.

8.6. Kertaus vaaleista
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ääntenlaskijat yritetään selvittää hallituksen ulkopuolelta. Vaaleihin liittyvien

tapahtumien streamaaminen on Annin vastuulla. Vaalifoorumi aukeaa



maanantaina, ja siihenmennessä toimihenkilökuvaukset päivittyvät

ajankohtaiseksi.

8.7. Avaimet SCI-varastolle
Merkittiin tiedoksi, että T-talon aulapalveluilta voi hakea avaimet, joilla pääsee

sisään SCI-varastolle. Ne saa haettua henkilötodistusta vastaan, ja ne tulee

palauttaa tammikuun loppuunmennessä.

8.8. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

Jäätiin kokoustauolle ajassa 17.00 ja palattiin ajassa 17.08.

Tuomas poistui kokouksesta kokoustauon aikana.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ei ihmeellisempää normaalista poikkeavaa toimintaa. Phuksisitsien kuvat nyt

Instagramissa, pian tuleemm. hallituskuva!

10. Yhteisö

10.1. Toimarikuulumiset loppusyksylle
Siirretään seuraavien toimarikyselyjen tekemistä kahdella (2) viikolla

eteenpäin, merkitty hallitus-Driveen.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

11. Tapahtumat

11.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Haalarisitsien palautelomake on lähetetty, vastauksia ei ole vielä analysoitu.

Höpöhöpösitsien teema on vielä mietinnässä.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Tulevat tapahtumat
Eilen oli Inkubion ja Athenen yhteinenmysteerisauna, sää oli aika raju. Martsun

näkemyksenmukaan oli ihan hyvin onnistunut sekä erittäin hieno ja arwokas.

Unski stressaa hiemanMarathonin läheisyyden takia. Jatkoasiat ovat vielä



selvityksen alla.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin vaalijatkojen järjestelypaikasta ja tapahtuman yleisjärjestelyistä.

Eetu poistui kokouksesta ajassa 17.23 ja palasi ajassa 17.27.

13. MKV-asiat

13.1. Lähiviikkojen suunnitelmat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Viime viikkoina ollut paljon tapahtumaa, keskusteltiin niistä ja

osallistumisaktiivisuudesta.

13.2. Tulevat phuksitapahtumat
Keskusteltiin Unskista ja sen järjestelyistä.

13.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

Siirryttiin kohtaan 15.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Ei merkittäviä ajankohtaisia asioita. Rekrymessujen suunnittelu yhdessä

OTMK:n kanssa alkaa ensi viikolla. Eetulle ilmoituksena, että tuloja tulee näillä

näkymin suunniteltua enemmän.

(Eetu: *poistuu pöydän alle ja lähestyy Tuomasta kontallaan* Hallitus: *nauraa*)

Siirryttiin kohtaan 7.

15. Opintoasiat

15.1. Infon koulutusneuvosto 10.10.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Vahvistettiin diplomityöt. OPS-suunnitelma työstössä.

15.2. SCI opetuksen johtoryhmä 11.10.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kielilinjauksista puhuttiin – taas.

Pohdittiin sivuainesisällöistä ja niiden valitsemismahdollisuuksista.



15.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

16. Muu toiminta

16.1. Diskonttaus
Hypetettiin huomista Diskonttausta.

Keskusteltiin lahjanannon järjestelyistä.

16.2. Tenttiviikon ja 2. periodin kokoukset
Merkittiin tiedoksi, että tenttiviikon kokous onmaanantaina 9.15.

2. periodin kokousaika lyödään lukkoon, kunhan saadaan kaikki vastaukset

kasaan.

Kerttu poistui kokouksesta ajassa 17.55.

16.3. Sakkojen päivitys
Merkittiin Tuomakselle yksi (1) performanssisakko puuttuvasta

poll-vastauksesta.

16.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Tilanne hyvä.

17. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 16.10. kello 09.15. Eväsvuorossa Inka.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.58.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Allan Hemming Maria Toivainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


